
 
 

 
 

 

 

Protokół Nr XXXIV/2017 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 24.03.2017 r. 

 
 
 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  
      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 
      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy – sala narad (pokój nr 15). 
 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.1510 udział wzięło 15 radnych na ogólny  
      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 
-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 
-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 
-    Pan Andrzej Goncerz –  pracownik Urzędu Miasta i Gminy,   

-    Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy - Pani Barbara Dąbrowa, 
-    Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy – Pani Elżbieta Szymusik, 
-    Komendant Powiatowy Policji w Zawierciu – insp. Ryszard Skowroński, 

-    Komendant Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu – kom. Grzegorz Migdał, 
-    Oficer Prasowy Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu – nadkom. Andrzej Świeboda,  

-    Dzielnicowy Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu – asp. Robert Jarzyński, 
-    Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu – bryg. Marek Fiutak, 

      -    sołtysi i inne goście. 

      Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.  

      Porządek obrad sesji:     

      1. Otwarcie obrad sesji. 
      2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

      3. Interpelacje i zapytania radnych.   
      4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za 2016 rok.   
      5. Informacja o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Pilica za 2016 rok. 

      6. Podjęcie uchwał w sprawach:    
          a) zmian w budżecie gminy na 2017 rok,  

          b) określenia zasad ustalania i przekazywania z budżetu Miasta i Gminy Pilica na rzecz 
              Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych w Pilicy środków finansowych wynikających  
              z rozliczenia podatku od towarów i usług, 

          c) nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy, 
          d) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Miasto i Gminę  

              Pilica do nowego ustroju szkolnego na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia  
              2019 r., 
          e) określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego   

              do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych, 
          f) określenia kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas  

              pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Pilica, 
          g) zmian Uchwały Nr XXXIII/239/2017 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 31 stycznia  
              2017 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola  

              i oddziały przedszkolne przy szkołach podstawowych, prowadzone przez Gminę Pilica, 
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          h) ustalenia obowiązkowego wymiaru godzin zajęć doradcy zawodowego, 
          i) przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta i Gminy w Pilicy na 2017 rok  

             oraz złożenie sprawozdań z działalności Komisji za 2016 rok, 
          j) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

             i Narkomanii na rok 2017 oraz przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu  
             Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za rok 2016, 
          k) „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

              w 2017 roku”,                                                 
          l) podziału Gminy Pilica na stałe obwody głosowania,  

        m) zasad dofinansowania likwidacji odpadów azbestowych na terenie Gminy Pilica  
              w roku 2017, 
         n)  zmiany granic Gminy Pilica. 

     7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
     8. Wolne wnioski. 

     9. Zamknięcie obrad sesji.   
 
      Ad 1. 

     Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 
      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad. 
      Następnie Pani Przewodnicząca przedstawiła porządek przebiegu sesji – zgodny z porządkiem  
      zawartym w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski do porządku obrad.  

      Żadnych propozycji zmian ani uwag do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 
       

      Ad 2. 
         Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  
    poprzedniej sesji (Protokołu Nr XXXIII/2017 z dnia 31.01.2017 r.), który był wyłożony  

    do wglądu w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie. 
Nie zgłoszono żadnych uwag do protokołu. 

Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie.  
      Protokół został przyjęty jednogłośnie (15 radnych głosowało za).  
               

      Ad 3. 
           Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

      Pan Marek Koniec zgłosił awarię oświetlenia ulicznego w Pilicy przy ul. Epstein i Senatorskiej  
      oraz potrzebę wstawienia tablic informacyjnych w Pilicy przy ul.17 Stycznia, przy drodze  
      do Ryczowa i przy ul. Zamkowej, koło wejścia na halę sportową.  

      Pan Kazimierz Grzesiak zabrał głos w sprawie złego stanu drogi wojewódzkiej na odcinku 
      w Dzwonowicach i skrzyżowania powyższej drogi z drogą powiatową w Dzwono-Sierbowicach. 

      Powiedział, że droga się rozsypuje, powstały bruzdy, którymi płynie woda i rozsypało się  
      również skrzyżowanie tej drogi z drogą powiatową w Dzwono-Sierbowicach.  
      Poza tym zgłosił, że nie świeci lampa przy przystanku w Dzwonowicach, koło posesji nr 18. 

      Pan Marcin Omyła poprosił o wymianę tablicy informacyjnej w Kleszczowie koło remizy OSP 
      i w Cisowie. Nadmienił, że większość tablic informacyjnych jest zniszczona. Powiedział też  

      o potrzebie poprawy stanu dróg dojazdowych do pól w Kleszczowie. Zgłosił, że najgorszy jest  
      stan techniczny drogi koło posesji nr 7. Zwrócił też uwagę na zarwany most na łąkach  
      w Wierbce.  

      Pani Agata Adamczyk poprosiła o naprawę nawierzchni dróg w Wierbce na odcinkach: 
      - ul. Główna pomiędzy posesjami nr 91 i 97, 

      - ul. Maleszyńska - odcinek drogi powiatowej,  
      - ul. Widok i Górna.  
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      Pani Lucyna Borówka zgłosiła, że w drodze powiatowej na odcinku od Dobrakowa do Przychód  
      i od Przychód do „Maleszyny” są liczne dziury.  

      Pan Wojciech Gamrot w imieniu swoim i radnego Pana Tomasza Kwietnia zwrócił się z prośbą  
      o naprawę dróg szutrowych i poboczy na terenie poscaleniowym w miejscowości Sławniów.  

      Poprosił również o zebranie namułu nagromadzonego na odcinku drogi w Sławniowie,  
      stanowiącym dojazd do posesji nr 162 i 164 przy ul.Długiej.  
      Pan Andrzej Grabowski podjął następujące sprawy: 

      - w drodze do Ośrodka Pomocy Społecznej pomiędzy ul.Krakowską i ul.Senatorską powstały  
         liczne dziury, 

      - lampa przy ul.Mickiewicza w Pilicy na wysokości spółdzielni „Mlekovita” nie świeci 
         od czasu, gdy spółdzielnia zrezygnowała z oświetlenia przy drodze i wyłączyła lampę, 
      - chodniki w rynku w Pilicy po wykonaniu instalacji gazowej nie zostały doprowadzone  

         do należytego stanu, 
      - zamieścić w rynku w Pilicy przy szaletach obok znaku wskazującego kierunki, informacje 

         wskazującą zabytki i siedzibę Urzędu Miasta i Gminy,  
      - naprawić nawierzchnię ulicy17 Stycznia, ze względu na dziury w drodze i wybudować  
         chodnik, ponieważ jest to droga o dużym natężeniu ruchu szczególnie latem,  

      - utworzyć nowy przystanek autobusowy w pobliżu skrzyżowania w kierunku „Wilczych  
         Dołów”,  

      - pojemnik na używaną odzież przy ul.Markowskiej przesunąć o ok. 10m dalej, ponieważ  
         utrudnia widoczność kierowcom, 
      - postawić przewróconą tablicę informacyjną z mapą gminy i wytyczonymi ścieżkami  

         rowerowymi przy punkcie postojowym tras rowerowych,  
      - wykonać tablicę informacyjną z planem miasta, rynku i zabytkami i zamontować w rynku, 

      - zabrać worki ze śmieciami, zebranymi przez Stowarzyszenie Sportów Wodnych i Wędkarstwa, 
         które stoją przy wiacie,  
      Pan Tomasz Karpała zapytał jak zostanie rozwiązany problem garażowania nowej karetki  

      pogotowia – gdzie będzie garażowana. Ponadto zwrócił uwagę, że mur przy ul.Senatorskiej Nr 3  
      wzdłuż budynku, gdzie mieści się pogotowie, przychodnia zdrowia zagraża bezpieczeństwu  

      i „szpeci”. Poprosił o naprawę muru, ponieważ prawdopodobnie należy do gminy. Zabrał też 
      głos w sprawie kontenerów PCK, które nie spełniają swojej roli lecz stanowią dzikie wysypiska 
      śmieci – PCK powinno zadbać o kontenery lub je zabrać.  

      Ponadto zapytał o pałac w Pilicy, czy została sprawdzona umowa sprzedaży, czy nie zawiera  
      zapisów zobowiązujących nabywcę do utrzymywania obiektu, czy nawiązano kontakt  

      z właścicielami pałacu. 
      Pan Tomasz Karpała zgłosił również potrzebę posprzątania po zimie rowów przy drogach  
      i lasach. 

 
      Ad 4. 

         Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o informację o stanie 
      bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za 2016 rok. 
      Pan Grzegorz Migdał – Komendant Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu przedstawił  

      multimedialną prezentację, dotyczącą stanu bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za rok 2016   
      poszerzoną o stan bezpieczeństwa na terenie działania Komisariatu. 

      Dodatkowych informacji udzielił Komendant Powiatowy Policji – Pan Ryszard Skowroński. . 
      Powiedział między innymi o rosnącej wykrywalności przestępstw, o rozwijającej się  
      cyberprzestępczości, o ważności elementów odblaskowych dla pieszych użytkowników dróg,  

      o nowym sposobie pracy dzielnicowego, o Krajowej Mapie Zagrożeń.  
      Pan Komendant Powiatowy wysoko ocenił działalność Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu. 

      Pan Tomasz Karpała zgłosił, że Pilicy ul.Krakowską, ul.Żarnowiecką jak również  
      w Biskupicach samochody jeżdżą z bardzo dużą prędkością. 
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      Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Pilica za 2016 rok została przyjęta przez  
      Radę.  

 
      Ad 5.    

         Następnie Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Komendantowi Powiatowemu Państwowej  
      Straży Pożarnej w Zawierciu – Panu Markowi Fiutakowi. 
      Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Zawierciu – Pan Marek Fiutak 

      poinformował o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Pilica za 2016 r.  
      z uwzględnieniem całego rejonu działania Komendy – zgodnie z informacją załączoną  

      do niniejszego protokołu oraz podziękował Radzie Gminy za wspieranie Komendy Powiatowej  
      Państwowej Straży i jednostek OSP. 
    Rada przyjęła informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy Pilica za 2016 r. 

      bez pytań i uwag. 
 

      Ad 6a. 
         Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy zmian w budżecie gminy na 2017 rok.  
      Nadmieniła, że zarówno projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy jak i pozostałe  

      projekty uchwał, będące przedmiotem dzisiejszej sesji, zostały szczegółowo omówione  
      w dniu wczorajszym na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady, ale ponieważ w sesji uczestniczy 

      większe grono osób - również sołtysi, Pani Przewodnicząca poprosiła Panią Skarbnik  
      o przedstawienie propozycji zmian w budżecie gminy. 
      Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok,  

      który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
      Wyjaśniła, że w stosunku do projektu uchwały przedstawionego radnym na wspólnym  

      posiedzeniu Komisji proponuje się wprowadzić dodatkowe zmiany, w związku z otrzymaniem 
      dotacji celowej z budżetu państwa na realizację zadań własnych w zakresie wychowania  
      przedszkolnego oraz dotacji celowej na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej  

      o charakterze socjalnym dla uczniów.  
      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 
      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok została podjęta jednogłośnie  
      – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr XXXIV/243/2017. 

 
      Ad 6b. 

          W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca podjęła sprawę określenia zasad ustalania  
      i przekazywania z budżetu Miasta i Gminy Pilica na rzecz Zakładu Usług Wodnych  
      i Komunalnych w Pilicy środków finansowych wynikających z rozliczenia podatku od towarów  

      i usług. 
      Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta i Gminy  

      wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 
      Wyjaśniła, że należy określić zasady ustalania i przekazywania z budżetu gminy na rzecz  
      Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych środków finansowych wynikających z rozliczenia  

      podatku od towarów i usług, ponieważ od 1 stycznia 2017 r. jednostki samorządu terytorialnego  
      są zobowiązane do scentralizowania rozliczeń w VAT wraz ze swoimi jednostkami  

      organizacyjnymi.  
      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały  
      w przedmiotowej sprawie. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie określenia zasad ustalania  

      i przekazywania z budżetu Miasta i Gminy Pilica na rzecz Zakładu Usług Wodnych  
      i Komunalnych w Pilicy środków finansowych wynikających z rozliczenia podatku od towarów  
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      i usług pod głosowanie. 
      Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XXXIV/244/2017. 
         

      Ad 6c. 
         Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu  
      Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy. 

      Projekt uchwały w powyższej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, 
      przedstawiła Pani Elżbieta Szymusik – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy. 

      Pani Kierownik przypomniała, że 31 stycznia br. Rada Miasta i Gminy uchwaliła Statut Ośrodka  
      Pomocy Społecznej. Poinformowała, że Wydział Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu  
      Wojewódzkiego w Katowicach stwierdził nieprawidłowości w statucie, w zapisie jednego  

      punktu i zalecił wykreślenie tego punktu ze statutu.  
      Wyjaśniła, że przekazany radnym projekt statutu jest dostosowany do zaleceń Wydziału Nadzoru  

      Prawnego. Nadmieniła, że przedmiotowy projekt uchwały był poddany pod konsultacje  
      społeczne i nie zostały do niego zgłoszone żadne uwagi. 
      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

      nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilicy.     
      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do powyższego projektu uchwały.  

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy 
      Społecznej w Pilicy pod głosowanie. 
      Uchwała została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Oznaczona 

      jest Nr XXXIV/245/2017. 
 

      Ad 6d. 
         Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu  
      uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych  

      przez Miasto i Gminę Pilica do nowego ustroju szkolnego na okres od dnia 1 września 2017 r.  
      do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

      Projekt uchwały w powyższej sprawie omówiła Dyrektor Zespołu Ekonomiczno- 
      -Administracyjnego Szkół w Pilicy – Pani Barbara Dąbrowa – wg projektu załączonego  
      do niniejszego protokołu. 

      Pani Dyrektor przypomniała, że w styczniu br. Rada uchwaliła projekt dostosowania sieci szkół  
      podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, który został pozytywnie  

      zaopiniowany przez Kuratora Oświaty i związki zawodowe. Wyjaśniła, że dalszym etapem jest  
      podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego  
      ustroju szkolnego na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

      Zaznaczyła, że gimnazja zostaną włączone do szkół podstawowych, w Wierbce będzie  
      funkcjonował zespół szkolno-przedszkolny, a obwody szkół nie ulegną zmianie. Pani          

      Dyrektor zwróciła uwagę, że uczniowie, którzy rozpoczęli naukę w gimnazjum ukończą  
      ją w gimnazjum.  
      Nadmieniła, że zmiany nazw szkół nastąpią w późniejszym terminie. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

      dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Miasto i Gminę Pilica 
      do nowego ustroju szkolnego na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez 
      Miasto i Gminę Pilica do nowego ustroju szkolnego na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia  

      31 sierpnia 2019 r. została podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za.  
      Jest to Uchwała Nr XXXIV/246/2017. 
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      Ad 6e. 
         Następnie Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy określenia kryteriów obowiązujących  

      na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy 
      szkołach podstawowych. 

      Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Barbara Dąbrowa - Dyrektor Zespołu  
      Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy - wg projektu załączonego do niniejszego  
      protokołu.  

      Wyjaśniła, że organ prowadzący przedszkola określa kryteria brane pod uwagę, na drugim etapie  
      postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach  

      podstawowych, których ilość nie może być większa niż 6. Nadmieniła, że drugi etap rekrutacji  
      miałby miejsce w przypadku równorzędnych wyników uzyskanych na pierwszym etapie  
      postępowania rekrutacyjnego lub jeżeli po zakończeniu tego etapu przedszkole nadal dysponuje  

      wolnymi miejscami.  
      Wyjaśniła, że w przedszkolach nie obowiązuje rejonizacja. Poinformowała, że łącznie  

      w przedszkolach na terenie gminy jest 275 miejsc.    
      Zaznaczyła, że dziecko raz przyjęte do przedszkola ma w nim miejsce do zakończenia edukacji  
      przedszkolnej.  

      Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów  
      obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów 

      przedszkolnych przy szkołach podstawowych. 
      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.  
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w ww. sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania  
      rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych została  

      podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest  
      Nr XXXIV/247/2017. 
 

      Ad 6f. 
          Pani Przewodnicząca ponownie udzieliła głosu Pani Dyrektor Zespołu Ekonomiczno- 

      -Administracyjnego Szkół w Pilicy celem omówienia projektu uchwały w sprawie określenia  
      kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół  
      podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Pilica. 

      Pani Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół wyjaśniła, że Rada zobowiązana  
      jest uchwalić kryteria w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych, 

      ale dotyczą one tylko kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły i stosowane będą  
      wówczas, gdy szkoła będzie dysponowała wolnymi miejscami.  
      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały  

      w przedmiotowej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod  
      uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych  
      przez Miasto i Gminę Pilica pod głosowanie. 

      Uchwała została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  
      to Uchwała Nr XXXIV/248/2017. 

   
      Ad 6g. 
          Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie propozycji 

      zmian Uchwały Nr XXXIII/239/2017 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 31 stycznia 2017 r.  
      w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola i oddziały  

      przedszkolne przy szkołach podstawowych, prowadzone przez Gminę Pilica. 
      Projekt uchwały omówiła Pani Barbara Dąbrowa - Dyrektor Zespołu Ekonomiczno- 
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      -Administracyjnego Szkół – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że zaproponowana zmiana do Uchwały ze stycznia br., polegająca na uchyleniu 
      § 3 Uchwały, który mówi, że „Liczbę godzin nauki, wychowania oraz sprawowania opieki nad  

      dzieckiem przez przedszkola i oddziały przedszkolne, o których mowa w § 1 określa umowa  
      cywilnoprawna zawarta między dyrektorem przedszkola lub szkoły podstawowej a rodzicami  
      (prawnymi opiekunami) dziecka” wynika z zaleceń nadzoru prawnego, który wskazał zapis  

      § 3 jako nieprawidłowy, ponieważ powiela treść ustawy, która jest aktem wyższego rzędu.  
      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej  

      sprawie. 
      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmian Uchwały Nr XXIII/239/2017  

      Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 31 stycznia 2017 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat  
      za świadczenia udzielane przez przedszkola i oddziały przedszkolne przy szkołach  

      podstawowych, prowadzone przez Gminę Pilica pod głosowanie. 
      Uchwała została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  
      to Uchwała Nr XXXIV/249/2017. 

 
      Ad 6h. 

         Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę ustalenia obowiązkowego wymiaru godzin  
      zajęć doradcy zawodowego. 
      Projekt uchwały w tej sprawie przedstawiła Pani Barbara Dąbrowa – Dyrektor Zespołu  

      Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy – zgodnie z projektem załączonym  
      do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że w związku ze zmianami w programie nauczania w szkołach należy zatrudnić 
      doradcę zawodowego i ustalić pensum, czyli tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć,  
      co należy do zadań gminy, jako organu prowadzącego szkoły.    

      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
      ustalenia obowiązkowego wymiaru godzin zajęć doradcy zawodowego w wymiarze 24 godziny.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.  
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie.  
      Uchwała w sprawie ustalenia obowiązkowego wymiaru godzin zajęć doradcy zawodowego  

      została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest 
      Nr XXXIV/250/2017. 

 
      Ad 6i. 

      W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy uchwalenia planów 

pracy stałych Komisji Rady Miasta i Gminy na br.                                                                                                                                            
Zwróciła się do przewodniczących komisji o przedstawienie projektów planów pracy na 2017 

rok oraz o złożenie sprawozdań z działalności komisji w 2016 roku.                                                                                                                                           
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Kazimierz Grzesiak przedstawił projekt planu pracy 
Komisji na 2017 r., stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, a następnie złożył 

sprawozdanie z działalności Komisji w 2016 r. – zgodnie ze sprawozdaniem załączonym                      
do protokołu.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

Pan Wojciech Gamrot - Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego omówił 
projekt planu pracy Komisji na 2017 r.- wg projektu załączonego do niniejszego protokołu oraz 
przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji w 2016 r., które stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.                                                                                                                           
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług - Pani Lucyna Borówka przedstawiła  

projekt planu pracy Komisji na 2017 r., stanowiący załącznik do niniejszego protokołu oraz 
sprawozdanie z działalności Komisji w minionym roku - wg sprawozdania załączonego     
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   do protokołu.  

            Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury Fizycznej i Sportu – Pan Tomasz  

Karpała przedstawił projekt planu pracy Komisji na 2017 rok, który stanowi załącznik                           
do niniejszego protokołu.                                                                                                                                                                      

Następnie Pan Przewodniczący Komisji złożył sprawozdanie z działalności Komisji w 2016 r.,   
informując o ilości odbytych przez Komisję posiedzeń i o realizowanych zagadnieniach.  

            Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ładu i Porządku – Pan Arkadiusz   
      Wieczorek omówił projekt planu pracy Komisji na 2017 r. – zgodnie z projektem załączonym  

      do niniejszego protokołu oraz poinformował o działalności Komisji w 2016 r. Wyjaśnił,   
      że Komisja realizowała plan pracy przyjęty na 2016 rok, a spośród zaplanowanych zagadnień  
      nie udało się odbyć spotkania z dzielnicowym Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu, który to temat  

      został zrealizowany w lutym br.    
      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedstawionych planów pracy Komisji na 2017 

      rok ani do sprawozdań z działalności Komisji za 2016 rok. 
      Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 
      Komisji Rady Miasta i Gminy na 2017 rok pod głosowanie. 

      Uchwała został podjęta jednogłośnie – 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. 
      Uchwała w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta i Gminy  

      na 2017 rok oznaczona jest Nr XXXIV/251/2017. 
              
      Ad 6j. 

            Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienia Gminnego Programu Profilaktyki  
      i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomani na rok 2017 oraz o złożenie  
      sprawozdania z realizacji Programu za rok 2016.      

      Projekt Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
      i Narkomani omówiła Pani Sekretarz Miasta i Gminy, pełniąca funkcję Przewodniczącej 

      Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – wg projektu załączonego 
      do niniejszego protokołu.  
      Wyjaśniła, że ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi  

      zobowiązuje radę gminy do corocznego uchwalania Programu Rozwiązywania Problemów  
      Alkoholowych i składania sprawozdań z realizacji tego Programu. Nadmieniła, że przedstawiony  

      projekt Programu zawiera zadania przewidziane do realizacji, będące kontynuacją działalności  
      prowadzonej w latach ubiegłych - bazuje na Programach obowiązujących w latach poprzednich. 
      Pani Sekretarz zwróciła też uwagę, że zaproponowane wynagrodzenie członków Komisji jest  

      utrzymane w dotychczasowej wysokości.  
Następnie Pani Sekretarz złożyła sprawozdanie z realizacji przedmiotowego Programu  

za rok 2016, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
      Żadnych pytań ani uwag do przedłożonego projektu Programu, ani do sprawozdania nie  
      zgłoszono. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu  
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2017 pod 

głosowanie.         
Uchwała została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XXXIV/252/2017. 

 
      Ad 6 k. 

         Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu „Programu opieki nad zwierzętami  
    bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2017 roku”. 

Projekt uchwały w ww. sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, omówiła Pani 

Sekretarz Miasta i Gminy. 
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      Pani Sekretarz poinformowała, że ustawa o ochronie zwierząt nakłada na radę gminy  
      obowiązek corocznego uchwalania programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  

      zapobiegania bezdomności zwierząt w terminie do 31 marca.  
      Nadmieniła, że projekt powyższego Programu został zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza  

      Weterynarii i dzierżawców obwodów łowieckich działających na terenie gminy.  
      Pani Sekretarz zwróciła uwagę, że zgodnie z przepisami ustawy, nakazującymi wskazanie  
      gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich, w projekcie  

      Programu zostało wskazane takie gospodarstwo. Zaznaczyła, że gmina zawarła umowę  
      z przedsiębiorcą Panem Rafałem Żmudą na świadczenie usług w zakresie zwalczania zjawiska  

      bezpańskich zwierząt oraz z firmą „Saria” na zabieranie zwierząt zabitych w wypadkach  
      drogowych. Pani Sekretarz podkreśliła, że w projekcie Programu określona jest wysokość  
      środków finansowych przeznaczonych na realizację Programu oraz sposób ich wydatkowania  

      – jest to kwota 58.000 zł. 
    Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  

    „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  
    w 2017 roku”. 

      Żadnych pytań ani uwag do projektu „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz  

      zapobiegania bezdomności zwierząt w 2016 roku” nie zgłoszono. 
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia tego Programu pod  

      głosowanie. 
      Uchwała w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  
      bezdomności zwierząt w 2017 roku” została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych  

      głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr XXXIV/253/2017. 
 

      Ad 6 l. 
          Następnie Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy podziału Gminy Pilica na stałe obwody  
      głosowania. 

      Projekt uchwały w tej sprawie przedstawiła Pani Sekretarz Miasta i Gminy. 
      Wyjaśniła, że proponuje się zachować dotychczasowy podział gminy na obwody głosowania  

      i utrzymać dotychczasowe siedziby obwodowych komisji wyborczych z wyjątkiem siedziby 
      Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 6, którą proponuje się przenieść z budynku Szkoły  
      Podstawowej w Sławniowie do remizy Ochotniczej Straży Pożarnej w Sławniowie.      

      Przypomniała, że Szkoła w Sławniowie została zlikwidowana, a budynek po szkole jest  
      przeznaczony do sprzedaży. 

      Zwróciła uwagę, że lokal wyborczy w remizie OSP w Sławniowie byłby dostosowany dla  
      wyborców niepełnosprawnych. 
      Pani Sekretarz nadmieniła też, że OSP w Sławniowie została poinformowana o propozycji  

      usytuowania lokalu wyborczego w budynku remizy i zaakceptowała tę propozycję.  
      Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Pilica na stałe  

      obwody głosowania. 
      Radni nie wnieśli żadnych uwag 
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Pilica na stałe obwody  

      głosowania pod głosowanie. 
      Uchwała została podjęta jednogłośnie -15 radnych na 15 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała oznaczona jest Nr XXXIV/254/2017. 
 
      Ad 6 m. 

          W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca podjęła sprawę określenia zasad dofinansowania 
      likwidacji odpadów azbestowych na terenie Gminy Pilica w roku 2017. 

      Projekt uchwały w powyższej sprawie omówił Pan Mateusz Kazior – podinsp. ds. zamówień  
      publicznych – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 
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      Wyjaśnił, że celem podjęcia uchwały jest pozyskanie dofinansowania z Narodowego Funduszu  

      Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
      i Gospodarki Wodnej na likwidację odpadów azbestowych na terenie gminy w 2017 roku,  

      co należy do zadań własnych gminy. 
      Zaznaczył, że dofinansowaniu mogą podlegać dwa działania, a mianowicie:  
      - demontaż, zbiórka, transport i unieszkodliwienie odpadów zawierających azbest,  

      - zbiórka transport i unieszkodliwienie odpadów azbestowych. 
      Nie zgłoszono pytań ani uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zasad dofinansowania likwidacji  
      odpadów azbestowych na terenie Miasta i Gminy Pilica w roku 2017 pod głosowanie.  
      Uchwała została podjęta jednogłośnie - 15 radnych na 15 obecnych głosowało za.  

      Jest to Uchwała Nr XXXIV/255/2017. 
 

      Ad 6 n. 
           Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany granic  
      Gminy Pilica. 

      Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz.  
      Przypomniał, że Gmina Ogrodzieniec złożyła wniosek do Ministra Spraw Wewnętrznych  

      i Administracji o zmianę granic administracyjnych poprzez włączenie do Gminy Ogrodzieniec  
      nieruchomości o pow. ok.12 ha położonych na terenie Gminy Pilica obręb Biskupice, który  
      został negatywnie zaopiniowany przez naszą Radę, ale uzyskał pozytywną opinię Wojewody.   

      Obecnie Pan Burmistrz proponuje przeprowadzić konsultacje społeczne z mieszkańcami Gminy  
      w sprawie zmiany granic administracyjnych poprzez włączenie do Gminy Pilica do obrębu 

      Biskupice nieruchomości, położonych na terenie Gminy Ogrodzieniec obręb Giebło o łącznej  
      powierzchni ok. 16 ha, które stanowią własność mieszkańców Gminy Pilica. 
      Poinformował, że po przeprowadzeniu konsultacji będzie prowadzona dalsza procedura celem 

      przyłączenia do Gminy Pilica nieruchomości, położonych w Gminie Ogrodzieniec. 
      Wiceprzewodniczący Rady – Pan Andrzej Grabowski odczytał projekt uchwały w sprawie  

      zmiany granic Gminy Pilica, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu.  
      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmiany granic Gminy Pilica została podjęta jednogłośnie -15 radnych  
      na 15 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr XXXIV/256/2017. 

 
      Ad 7. 
          Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie  

      odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 
      W sprawie awarii oświetlenia ulicznego przy ul.Epstein i Senatorskiej Pan Burmistrz powiedział,    

      że wyjaśni sprawę z pracownikiem, któremu po poprzedniej sesji zlecił załatwienie sprawy  
      naprawy oświetlenia.  
      Odnośnie wstawienia tablic informacyjnych w Pilicy przy ul.17 Stycznia i ul.Zamkowej Pan  

      Burmistrz wyjaśnił, że podejmie odpowiednie działania.  
      W sprawie złego stanu technicznego drogi wojewódzkiej w Dzwonowicach i skrzyżowania  

      z drogą powiatową w Dzwono-Sierbowicach Pan Burmistrz powiedział, że stan techniczny drogi  
      jest znany Wojewódzkiemu Zarządowi Dróg. 
      Jeżeli chodzi o lampę przy przystanku w Dzwonowicach Pan Burmistrz wyjaśnił, że będzie  

      interweniował, aby lampa świeciła. 
      W sprawie tablic informacyjnych w Kleszczowie i Cisowie Pan Burmistrz odpowiedział,  

      że zostaną naprawione. 
      Nawiązując do interpelacji, dotyczącej złego stanu dróg dojazdowych do pól w Kleszczowie, 
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      Pan Burmistrz wyjaśnił, że zostanie przeprowadzona wizja dróg dojazdowych do pól.  

      Poinformował, że drogi będą naprawiane w miarę możliwości finansowych gminy, podobnie 
      most na łąkach w Wierbce.  

      W sprawie odcinka drogi w Wierbce pomiędzy posesjami 91 i 97 przy ul. Głównej, Pan  
      Burmistrz wyjaśnił, że została już podpisana umowa z wykonawcą, który utwardzi wskazany  
      odcinek drogi.  

      Odnośnie złego stanu ul.Maleszyńskiej Pan Burmistrz powiedział, że interweniował w tej  
      sprawie w Starostwie. 

      Odpowiadając na interpelację dotycząca złego stanu ulicy Widok i Górnej w Wierbce, Pan  
      Burmistrz wyjaśnił, że drogi te oraz inne gminne drogi publiczne, zostaną naprawione w ramach 
      bieżącego utrzymania.  

      W sprawie drogi Przychody – Maleszyna i Dobraków – Przychody Pan Burmistrz wyjaśnił,  
      że zgłoszone drogi, podobnie jak i droga w Maleszynie, nie zostały ujęte w planie  

      inwestycyjnym Powiatowego Zarządu Dróg, ale wystąpi o ich naprawę. 
      Jeżeli chodzi o naprawę dróg i poboczy na terenie poscaleniowym w Sławniowie, Pan Burmistrz  
      poinformował, że drogi i pobocza najprawdopodobniej zostaną naprawione w ramach gwarancji, 

      jednak gwarancja nie obejmuje zniszczenia spowodowanego zaorywaniem.     
      W sprawie zebrania namułu nagromadzonego na odcinku drogi w Sławniowie Pan Burmistrz  

      powiedział, że wystąpi do Starostwa. 
      Odnośnie drogi do OPS w Pilicy Pan Burmistrz wyjaśnił, że droga zostanie naprawiona  
      w ramach bieżącego utrzymania dróg. 

      Jeśli chodzi o wyłączone oświetlenie uliczne w Pilicy na wysokości Spółdzielni Mlekovita Pan  
      Burmistrz poinformował, że podejmie działania w sprawie przywrócenia oświetlenia.  

      W sprawie uszkodzeń chodnika podczas zakładania instalacji gazowej Pan Burmistrz 
      powiedział, że wystąpi o doprowadzenie uszkodzonych fragmentów chodnika do należytego  
      stanu. 

      Nawiązując do sprawy umieszczenia w rynku tablic informacyjnych Pan Burmistrz wyjaśnił,  
      że dąży do utworzenia w Ratuszu punktu informacyjnego i pozyskania środków z zewnątrz  

      na rozwój i promocję gminy, a w kolejności do opracowania koncepcji tablic, map. 
      Pan Andrzej Grabowski zgłosił jeszcze potrzebę zamontowania w rynku stojaków na rowery.  
      Pan Burmistrz wyjaśnił, że rozważana jest taka możliwość.    

      W sprawie utworzenia nowego przystanku autobusowego w pobliżu skrzyżowania w kierunku 
      „Wilczych Dołów” Pan Burmistrz zaproponował, aby mieszkańcy złożyli wniosek w tej  

      sprawie. 
      Odnośnie przesunięcia kontenera na używaną odzież przy ul.Markowskiej Pan Burmistrz  
      powiedział, że zostanie przestawiony, aby nie utrudniał widoczności. 

      Jeżeli chodzi o wyrwaną tablicę przy punkcie postojowym tras rowerowych Pan Burmistrz 
      wyjaśnił, że zostanie postawiona. 

      W sprawie zalegających śmieci, zebranych przez Stowarzyszenie Sportów Wodnych  
      i Wędkarstwa Pan Burmistrz powiedział, że zostaną zabrane. 
      W odpowiedzi na interpelację dotyczącą złego stanu technicznego nawierzchni drogi przy  

      ul.17 Stycznia i potrzeby budowy chodnika Pan Burmistrz poinformował, że planowana jest 
      przebudowa drogi na odcinku od ul.Krakowskiej przez Kocikowę, natomiast wykonanie  

      chodnika może uda się zrealizować w przyszłym roku. Pan Burmistrz zaznaczył, że jeżeli Powiat  
      podejmie się wykonania zadania, to zaproponuje Radzie współfinansowanie.  
      W sprawie garażu dla karetki pogotowia Pan Burmistrz wyjaśnił, że gmina nie posiada garażu  

      dla karetki i nie ma obowiązku zapewnienia takiego garażu. Powiedział też, że chciałby  
      zapewnić garaż dla karetki pogotowia, ale obecnie nie ma możliwości.     

      Odnośnie muru przy ul.Senatorskiej Pan Burmistrz wyjaśnił, że rozezna stan prawny budowli,    
      jeżeli się okaże, że stanowi własność gminy, to podejmie odpowiednie działania.  
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      Nawiązując do sprawy kontenerów PCK Pan Burmistrz wyjaśnił, że gmina stara się wychodzić  

      naprzeciw instytucjom, które pomagają ludziom. Powiedział, że teren wokół kontenerów  
      zostanie posprzątany.  

      W sprawie pałacu w Pilicy Pan Burmistrz wyjaśnił, że gmina nie posiada dokumentów, z których  
      wynika kto jest właścicielem – sprawa własności prawdopodobnie nie jest uregulowana.  
      Jeżeli chodzi o zaśmiecone po zimie rowy, Pan Burmistrz wyjaśnił, że Zakład Usług Wodnych  

      i Komunalnych posprzątał już rowy przy drogach gminnych. 
       

      Ad 8. 
           W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca przystąpiła do punktu wolne wnioski. 
      Właścicielka punktu aptecznego w Wierbce powiedziała o trudnej sytuacji prowadzonej przez  

      nią apteki, w związku z powstaniem aptek sieciowych. Nadmieniła, że aptekę prowadzi  
      od 11 lat. Zwróciła się do Pana Burmistrza i do Rady Gminy, a zwłaszcza do radnych i sołtysów 

      z miejscowości z „obwodu ośrodka zdrowia w Wierbce” o poparcie jej apelu.       
      Pani Przewodnicząca Rady udzieliła wyjaśnień, z których wynika, że rozumie trudną sytuację  
      właścicielki punktu aptecznego, ale w takim przypadku Rada Gminy nie może ingerować. 

      Pan Mieczysław Opiłka powiedział o dotacjach do ubezpieczeń rolnych. 
      Innych spraw nie podjęto. 

 
      Ad 9. 
           W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała  

      zebranym za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.1805.  
 

                 
 
 

       
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 


